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Protokół Nr LXXV/23 

z sesji Rady Miejskiej Mieroszowa 

w dniu 30 listopada 2023 r. 

  w Urzędzie Miejskim w Mieroszowie 

 

Godzina rozpoczęcia: 13 05 

Godzina zakończenia: 14 30 

 

Ad.1. Sesję Rady Miejskiej Mieroszowa otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Mieroszowa – Pani Violetta Kopka. 

Przewodnicząca przywitała zaproszonych gości: 

- Burmistrza Mieroszowa – Pana Andrzeja Lipińskiego, 

- Skarbnika Gminy – Panią Joannę Błażuk, 

- Sekretarza Gminy – Panią Ewę Kisztelińską, 

- Główną Księgową – Panią Dorotę Plutę, 

- Dyrektorów jednostek, 

- Kierowników poszczególnych referatów, 

- Radnych Rady Miejskiej Mieroszowa. 

 

Ad.2. Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Violetta Kopka na podstawie zalogowanych 

urządzeń stwierdziła, że na sesji obecnych jest 15 Radnych, czyli ustawowa większość do 

podejmowania prawomocnych decyzji. 

Lista obecności 

stanowi załącznik nr 1a do niniejszego protokołu. 

 

Lista obecności zaproszonych gości 

stanowi załącznik nr 1b do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad. 3. Przewodnicząca odczytała porządek obrad. 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Sprawdzenie obecności. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej Mieroszowa w dniu 26 października 2023 r. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym – zapytania 

Radnych. 
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6. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej. 

7. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XLVII/273/2022 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 31 marca 2022 r. w sprawie 

określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze 

i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również tryb ich pobierania. 

8. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie określenia zasad zwrotu 

wydatków w zakresie dożywiania w postaci posiłku oraz świadczenia rzeczowego  

w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim programem 

„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 

9. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie podwyższenia kryterium 

dochodowego w celu udzielenia wsparcia w ramach wieloletniego rządowego programu 

„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie ustanowienia gminnego 

programu osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 

2024-2028. 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

w trybie bezprzetargowym na czas nieoznaczony umowy dzierżawy. 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie przyjęcia Rocznego programu 

współpracy Gminy Mieroszów z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami,  

o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie, prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 

2024. 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie przyznania dotacji celowej na 

roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków pod numerem 

A/4450/1744, decyzją z dnia 30.06.1966 r., położonym na obszarze Gminy Mieroszów  

– dom mieszkalny przy pl. Niepodległości 3-4. 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie przyznania dotacji celowej na 

roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków pod numerem 

A/4444/1119, decyzją z dnia 02.05.1985 r., położonym na obszarze Gminy Mieroszów  

– dom mieszkalny przy pl. Niepodległości 7. 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmian w budżecie na 2023 r. 
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16. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XL/337/2022 z dnia 19 grudnia 2022 roku w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Mieroszów. 

17. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości. 

18. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od środków transportowych. 

19. Wolne wnioski, informacja, apele, w tym mieszkańcy. 

20. Zakończenie obrad. 

 

Nikt nie wniósł uwag do porządku obrad. 

 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej Mieroszowa w dniu 26 października 

2023 r. 

 

Przewodnicząca poinformowała, że protokół z LXXIV sesji został sporządzony i wyłożony do 

wglądu w Biurze Rady. Radni otrzymali również protokół e-mailem. 

 

Nikt nie wniósł uwag do protokołu z sesji. 

 

Protokół z LXXIV sesji Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 26 października 2023 r. został 

przyjęty 14 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” 1 głosów „wstrzymujących się”. 

 

Zestawienie z głosowania nad przyjęciem protokołu 

z sesji Rady Miejskiej Mieroszowa z 6 października 2023 r. 

stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym – zapytania 

radnych omówił Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Lipiński. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

W dyskusji głos zabrali: 
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Radna – Pani Maja Sadowy zwróciła się z pytaniem w zakresie Promocji dotyczącym 

podpisania Memorandum o współpracy w zakresie adaptacji krajobrazu do zmian 

klimatycznych, co się kryje pod określeniem adaptacja krajobrazu do zmian klimatycznych. 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Lipiński odpowiedział, że Rada Miejska Mieroszowa 

podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia do podpisania memorandum z regionem 

broumowskim i wykonałem to polecenie i podpisałem porozumienie z Panem Jirim Skopem 

Dyrektorem Rady Strategicznej Regionu Broumowskiego. Kwestia dotyczy rzeki Ścinawki, 

poszukujemy środków finansowych na to, żeby można było część tej rzeki uregulować i 

oczyścić oraz naszych potoków, które do tej rzeki Ścinawki odprowadzają wodę. W ramach 

tego memorandum stroną wiodącą będzie region broumowski. 

Radna – Pani Maja Sadowy zwróciła się z pytaniem odnośnie pkt. 3 w zakresie Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Przestrzennej, skąd jest zwierze. 

Burmistrz odpowiedział, że jest to sarna. 

Radna – Pani Maja Sadowy zwróciła się z pytaniem odnośnie pkt. 9 w zakresie Zamówień 

Publicznych i Projektów o które przystanki chodzi, czy wśród przystanków znalazły się dwa 

przystanki na żądanie w miejscowości Kowalowa. 

Burmistrz Mieroszowa odpowiedział, że są to środki finansowe zabezpieczone w ramach 

FENIXU i są to przystanki zlokalizowane przy drodze krajowej i w Sokołowsku przy drodze 

gminnej, tj. Mieroszów, Kowalowa, Sokołowsko i Unisław Śląski. W Kowalowej odnośnie 

przystanku zlokalizowanego przy ul. Wałbrzyskiej 45 to mamy przygotowany już swój projekt, 

znamy wartość kosztorysową i będziemy to realizowali na początku przyszłego roku. 

Radna – Pani Kamila Milewska zwróciła się z pytaniem odnośnie pkt. 1 w zakresie 

Zamówień Publicznych i Projektów, czy wykonawca jest z terenu gminy i czy remont dotyczy 

części wewnętrznej i zewnętrznej budynku, oraz jak zostanie to rozwiązane podczas gdy nie 

będzie dostępu do kaplicy. 

Burmistrz Mieroszowa odpowiedział, że jest remont dotyczy wymiany pokrycia dachowego, 

malowania ścian w kaplicy oraz wszystko co jest związane z terenem wokół kaplicy  

z przebudową schodów prowadzących do kaplicy. Wykonawcą jest ZGKiM Mieroszów i jutro 

będziemy podpisywali umowę. 
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W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodnicząca przeszła do omawiania 

kolejnego punktu. 

Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 

stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Ad. 6. Sprawozdanie z uchwał Rady Miejskiej omówił Burmistrz Mieroszowa – Pan 

Andrzej Lipiński. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

W związku z powyższym Przewodnicząca przeszła do omawiania kolejnego punktu. 

Sprawozdanie z uchwał Rady Miejskiej 

stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Ad. 7. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XLVII/273/2022 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 31 marca 2022 r. w sprawie określenia 

szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i 

specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych 

dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia od opłat, jak również tryb ich pobierania omówiła Dyrektor 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Mieroszowie – Pani Bogusława Nawrat. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady – Pani Violetta Kopka otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

 

Uchwała Nr LXXV/424/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 listopada 2023 r.  

w sprawie zmiany Uchwały Nr XLVII/273/2022 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 31 marca 

2022 r. w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 
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opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również tryb ich pobierania. 

została podjęta 15 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr LXXV/424/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie zmiany Uchwały Nr XLVII/273/2022 Rady Miejskiej Mieroszowa  

z dnia 31 marca 2022 r. w sprawie określenia szczegółowych warunków  

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze,  

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób  

z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego  

lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również tryb ich pobierania 

stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 8. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie określenia zasad zwrotu 

wydatków w zakresie dożywiania w postaci posiłku oraz świadczenia rzeczowego  

w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim programem „Posiłek 

w szkole i w domu” na lata 2024-2028 omówiła Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Mieroszowie – Pani Bogusława Nawrat. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady – Pani Violetta Kopka otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

 

Uchwała Nr LXXV/425/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 listopada 2023 r.  

w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w postaci posiłku oraz 
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świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim 

programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 

 

została podjęta 15 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr LXXV/425/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w postaci posiłku 

oraz świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych 

wieloletnim programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028 

stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad. 9. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie podwyższenia kryterium 

dochodowego w celu udzielenia wsparcia w ramach wieloletniego rządowego programu 

„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028 omówiła Dyrektor Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Mieroszowie – Pani Bogusława Nawrat. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady – Pani Violetta Kopka otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

 

Uchwała Nr LXXV/426/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 listopada 2023 r.  

w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego w celu udzielenia wsparcia w ramach 

wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028 została 

podjęta 15 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 
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Uchwała Nr LXXV/426/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego w celu udzielenia  

wsparcia w ramach wieloletniego rządowego programu  

„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028 

stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 10. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie ustanowienia gminnego 

programu osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-

2028 omówiła Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej w Mieroszowie – Pani Bogusława 

Nawrat. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady – Pani Violetta Kopka otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

 

Uchwała Nr LXXV/427/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 listopada 2023 r.  

w sprawie ustanowienia gminnego programu osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek  

w szkole i w domu” na lata 2024-2028 została podjęta 15 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”,  

0 głosów „wstrzymujących się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr LXXV/427/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie ustanowienia gminnego programu osłonowego w zakresie dożywiania 

„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028 

stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 
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Ad. 11. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie w trybie bezprzetargowym na czas nieoznaczony umowy dzierżawy omówiła 

Kierownik Referatu Nieruchomości – Violetta Leclaire. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady – Pani Violetta Kopka otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radna – Pani Maja Sadowy zwróciła się z pytaniem czy zawarcie umowy na czas 

nieokreślony daje prawo najemcy do ewentualnego nabycia w drodze bezprzetargowej. 

Kierownik Referatu Nieruchomości – Pani Violetta Leclaire odpowiedziała, że nie. 

W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodnicząca odczytała projekt 

uchwały i poddała go pod głosowanie. 

 

Uchwała Nr LXXV/428/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 listopada 2023 r.  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym na czas nieoznaczony 

umowy dzierżawy została podjęta 15 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymujących się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr LXXV/428/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym  

na czas nieoznaczony umowy dzierżawy 

stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 12. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie przyjęcia Rocznego 

programu współpracy Gminy Mieroszów z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2024 omówiła Sekretarz Gminy Mieroszów – Pani Ewa Kisztelińska. 
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Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady – Pani Violetta Kopka otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radna – Pani Maja Sadowy zwróciła się z pytaniem czy zgłosiły się jakieś organizacje, które 

wniosły jakieś uwagi do konsultacji społecznych, jeżeli tak to jaki miały charakter i czego 

dotyczyły. 

Sekretarz Gminy – Pani Ewa Kisztelińska powiedziała, że konsultacje po podjęciu uchwały 

miały miejsce. 

Radna – Pani Maja Sadowy powiedziała, że jeżeli podejmiemy dzisiaj uchwałę, to jaką moc 

sprawczą mają konsultacje. Konsultacje służą temu, żeby zainteresowany podmiot wyraziły 

ewentualne uwagi co do samej treści. Jeżeli podejmiemy uchwałę i zostanie ogłoszona to 

konsultacje są po fakcie. 

Sekretarz Gminy odpowiedziała, że zgodnie z ustawa działamy, żeli ktoś rzeczywiście wniósł 

by uwagi to nie widzę problemu, żebyśmy nakierunkowali uchwałę na zmiany. 

Radna – Pani Maja Sadowy zwróciła się z pytaniem czy do poprzednich programów były 

uwagi 

Sekretarz Gminy – Pani Ewa Kisztelińska odpowiedziała, że nigdy nie było uwag. 

Radna – Pani Maja Sadowy powiedziała, że może warto byłoby zachęcić te organizacje do 

czynniejszego brania udziału w życiu publicznym i uświadamiać ich, co do tego, że mają wpływ 

na treść tych dokumentów. 

W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodnicząca odczytała projekt 

uchwały i poddała go pod głosowanie. 

 

Uchwała Nr LXXV/429/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 listopada 2023 r.  

w sprawie przyjęcia Rocznego programu współpracy Gminy Mieroszów z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, prowadzącymi działalność 
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pożytku publicznego na rok 2024 została podjęta 15 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 

głosów „wstrzymujących się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr LXXV/429/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie przyjęcia Rocznego programu współpracy Gminy Mieroszów  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa  

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku  

publicznego i o wolontariacie, prowadzącymi działalność  

pożytku publicznego na rok 2024 

stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

  

 

Ad. 13. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie przyznania dotacji 

celowej na roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków pod numerem 

A/4450/1744, decyzją z dnia 30.06.1966 r., położonym na obszarze Gminy Mieroszów  

– dom mieszkalny przy pl. Niepodległości 3-4 omówiła Kierownik Referatu Rozwoju – 

Pani Marta Lupierz. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady – Pani Violetta Kopka otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

 

Uchwała Nr LXXV/430/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 listopada 2023 r.  

w sprawie przyznania dotacji celowej na roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków pod numerem A/4450/1744, decyzją z dnia 30.06.1966 r., położonym na obszarze 

Gminy Mieroszów – dom mieszkalny przy pl. Niepodległości 3-4 została podjęta 15 głosami 

„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
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Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr LXXV/430/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie przyznania dotacji celowej na roboty budowlane przy zabytku  

wpisanym do rejestru zabytków pod numerem A/4450/1744,  

decyzją z dnia 30.06.1966 r., położonym na obszarze Gminy Mieroszów  

– dom mieszkalny przy pl. Niepodległości 3-4 

stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 14. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie przyznania dotacji 

celowej na roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków pod numerem 

A/4444/1119, decyzją z dnia 02.05.1985 r., położonym na obszarze Gminy Mieroszów  

– dom mieszkalny przy pl. Niepodległości 7 omówiła Kierownik Referatu Rozwoju – Pani 

Marta Lupierz. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady – Pani Violetta Kopka otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

 

Uchwała Nr LXXV/431/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 listopada 2023 r.  

w sprawie przyznania dotacji celowej na roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków pod numerem A/4444/1119, decyzją z dnia 02.05.1985 r., położonym na obszarze 

Gminy Mieroszów – dom mieszkalny przy pl. Niepodległości 7 została podjęta 15 głosami 

„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 19 do niniejszego głosowania. 

Uchwała Nr LXXV/431/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie przyznania dotacji celowej na roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 
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rejestru zabytków pod numerem A/4444/1119, decyzją z dnia 02.05.1985 r., położonym 

na obszarze Gminy Mieroszów – dom mieszkalny przy pl. Niepodległości 7 

stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 15. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmian w budżecie na 2023 

r. omówiła Skarbnik Gminy – Joanna Błażuk. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady – Pani Violetta Kopka otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

 

Uchwała Nr LXXV/432/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 listopada 2023 r.  

w sprawie zmian w budżecie na 2023 r. 

została podjęta 15 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 21 do niniejszego głosowania. 

Uchwała Nr LXXV/432/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie zmian w budżecie na 2023 r.  

stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 16. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XL/337/2022 z dnia 19 grudnia 2022 roku w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Mieroszów omówiła Skarbnik Gminy – Pani Joanna Błażuk. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady – Pani Violetta Kopka otworzyła dyskusję w tym punkcie. 
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Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

 

Uchwała Nr LXXV/433/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 listopada 2023 r.  

w sprawie zmiany Uchwały Nr XL/337/2022 z dnia 19 grudnia 2022 roku w sprawie przyjęcia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mieroszów została podjęta 15 głosami „za”, 0 

głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 23 do niniejszego głosowania. 

Uchwała Nr LXXV/433/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie zmiany Uchwały Nr XL/337/2022 z dnia 19 grudnia 2022 roku w sprawie 

przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mieroszów 

stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 17. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości omówiła Kierownik Referatu Podatków i Opłat 

Lokalnych – Pani Sylwia Piela. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady – Pani Violetta Kopka otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radna – Pani Maja Sadowy przedstawiła stanowisko Klubu Radnych, nie ma naszej zgody 

na wzrost 15 % jaki Państwo proponujecie w ramach podatku od nieruchomości. W zeszłym 

roku bardzo mocno sięgnęliśmy do kieszeni naszych podatników, podnosiliśmy podatki m.in. 

od gruntów na prowadzenie działalności gospodarczej o ponad 26 %, od budynków na 

działalność gospodarczą o 22 %, od budynków mieszkalnych podnosiliśmy podatek o 25 %. I 

dzisiaj oczekujecie bezrefleksyjnej zgody na kolejną 15% podwyżkę. Nasze wynagrodzenia nie 

wzrosły o 15 % i o tym mówią dane statystyczne, które określają średni wzrost wynagrodzenia 

na poziomie 10%, wyciągniemy różnicę bezpośrednio z portfela naszych mieszkańców.  
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W między czasie wzrosły też ceny żywności, które stanowią największy wydatek w ich 

portfelu. Dzisiaj zarówno poziom inflacji rocznej, która w ostatnich miesiącach stanęła w 

miejscu i zamkniemy się w skali roku wynikiem na poziomie do 10% i nakładając na to kwestię 

wzrostu wynagrodzeń również zamykającą się 10% wzrostem, my już drugi raz z rzędu 

proponujemy podwyżki zdecydowanie wyższe niż to co się dzieje w portfelach naszych 

mieszkańców i jako klub nie możemy się na to zgodzić. Drugą kwestią jest sytuacja naszych 

przedsiębiorców, prowadzenie działalności tutaj to jest kawał ciężkiego chleba. Przedsiębiorcy 

powoli dostają zadyszki i sięgać po kolejne 15%, wydaje mi się to nie fair w stosunku do 

sytuacji gospodarczej w jakiej znajdują się nasi przedsiębiorcy, oni ten wzrost będą musieli 

pokryć również sięgając do kieszeni pracowników, więc jesteśmy w zaklętym kole. 

Moglibyśmy zrobić ukłon w kierunku do naszych podatników i nie powinniśmy iść według 

maksymalnego wskaźnika rewaloryzacyjnego. Jeżeli by się okazało, że ta argumentacja 

znajdzie odzwierciedlenie w głosowaniu to my jako klub chcielibyśmy zaproponować 

alternatywę polegającą na podwyżce 10%. Ponieważ mamy spore wątpliwości, że nasze 

stanowisko spotka się z akceptacją, wstrzymujemy się na razie od wniosku o zmianę, 

popatrzymy na wyniki głosowania nad tym projektem w brzmieniu przedstawionym nam pod 

obrady. 

Radny – Pan Mariusz Mync powiedział, że podnoszenie podatków nigdy nie jest sprawą 

łatwą, czasami jednak jest to smutna konieczność. Chcą utrzymać wysoki poziom inwestycji i 

chcąc realizować rozpoczęte tematy i robić nowe inwestycje musimy mieć na to środki. Gmina 

nie jest przedsiębiorstwem, nie osiąga dochodów, większość budżetu to są podatki. Firmy takie 

jak ZUS nie rozróżniają obywateli po miejscu zamieszkania, czy mieszkają w Warszawie czy 

w Mieroszowie wszyscy płacą jednakowe składki. Uważam, że argumentacja, że Mieroszów 

nie jest dostatnią gminą nie trafia do mnie, uważam, że podniesienie podatków o stopień inflacji 

jest smutną koniecznością. 

Radny – Pani Kamila Milewska powiedziała, że nie mogę zgodzić się z Pana argumentacją, 

bo przywołując ZUS nie mamy na to wpływu, natomiast tutaj w tej naszej małej materii mamy 

wpływ na podatki, sam Pan prowadził działalność gospodarczą i naprawdę taką lekką ręką jest 

Pan w stanie wydać te pieniądze. Nie wyciągajmy z kieszeni podatnika wszystkich środków na 

pomysły, które chcemy zrealizować. PIT, CIT to są pieniądze, które już są od przedsiębiorcy  

i trafiają tutaj do Urzędu, więc Pana argumentacja jest nie do przyjęcia. Nie mamy wpływu na 

ZUS, ale mamy wpływ na to co się dzieje u nas. My jako Radni nie mamy prawa, powinniśmy 

mieć kręgosłup moralny i nie sięgać do kieszeni podatnika. Klub nie będzie składał wniosku  
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o całkowite nie podnoszenie tych stawek, zdajemy sobie sprawę, że te pieniądze są potrzebne, 

inwestycje są potrzebne i nie da się ich zrealizować bez środków. Podatki to jest główna 

składowa budżetu gminy, ale pochylmy się nad tematem. Jeżeli będziemy w stanie spotkać się 

w tych 10% , to wszyscy będziemy lepiej postrzegani i będziemy wobec siebie fair. Będziemy 

przeciwko tej uchwale, jeżeli spotka się to z większością złożymy wniosek o 10 %. 

W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodnicząca odczytała projekt 

uchwały i poddała go pod głosowanie. 

 

Uchwała Nr LXXV/434/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 listopada 2023 r.  

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości została podjęta 9 głosami 

„za”, 6 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 25 do niniejszego głosowania. 

Uchwała Nr LXXV/434/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 18. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od środków transportowych omówiła Kierownik Referatu Podatków  

i Opłat Lokalnych – Pani Sylwia Piela. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady – Pani Violetta Kopka otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radna – Pani Maja Sadowy powiedziała, że ponawiam propozycję naszego klubu, jeżeli 

byście Państwo przychylili się z naszą argumentacją, gdyby nie udało się przegłosować 

uchwały w brzmieniu z podwyżką 15% proponujemy 10%. Jakby popatrzeć na poziom 

dochodów z tytułu podatków od środków transportu, on oczywiście nie jest znaczący, bo 

środków w naszej gminie jest niewiele, ale jak przełożymy sobie 3390 zł dla autobusu czy 2740 

zł dla busa do 22 miejsc, to wyobraźcie sobie Państwo ile trzeba sprzedać biletów, żeby zapłacić 
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za roczny podatek. Nasi mieszkańcy dziwią się, że transportu jest coraz mniej, że jest coraz 

mniejszy dostęp. Tniemy gałąź na której siedzą wszyscy i swoimi decyzjami obniżają 

rentowność transportu, ewentualnie podnosząc ceny biletów, może nie my to podnosimy 

bezpośrednio, ale taką decyzją doprowadzamy do tego, że ci najbiedniejsi nie posiadający 

samochodów, korzystający z transportu publicznego mają do niego coraz bardziej ograniczony 

dostęp. 

W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodnicząca odczytała projekt 

uchwały i poddała go pod głosowanie. 

 

Uchwała Nr LXXV/435/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 listopada 2023 r.  

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych została podjęta 9 

głosami „za”, 6 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 27 do niniejszego głosowania. 

Uchwała Nr LXXV/435/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 

stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 19. Wolne wnioski, informacje, apele, w tym mieszkańcy. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radna – Pani Maja Sadowy podziękowała za wycięcie drzewa w Kowalowej oraz zwróciła 

się z pytaniem czy udało się uzyskać jakąś informację w sprawę drzew przy dawnym parku, 

czy odezwał się właściciel. Pan Kierownik proponował, żebyśmy zrobili zgłoszenie do 

Starostwa Powiatowego do wydziału Architektury i Nadzoru Budowlanego i rozmawiałam z 

tymi ludźmi, i twierdzą, że jeżeli teren jest prywatny to nie mają instrumentów nacisku. Bardzo 

byłabym wdzięczna, żeby ponowić pismo do właściciela, może coś się zadzieje. Mieszkańcy 

sąsiednich posesji nadal odczuwają zaniepokojenie w ramach uschniętego drzewostanu, biorąc 

pod uwagę obfite opady śniegu, które też stanowią zagrożenie. 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska i Gospodarki Przestrzennej – Pan Andrzej 

Mielczarek powiedział, że już dokonaliśmy kolejnego wezwania informując wszystkie strony, 
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jest dodatkowa furtka, czyli wszczęcie sprawy sądowej przez właścicieli działek sąsiadującej. 

Lasy Państwowe już się z nami skontaktowały i będą dokonywać oględzin. Jeżeli chodzi o 

Państwową Inspekcję Nadzoru Budowlanego to nie mają instrumentów i dopiero jakby 

katastrofa się zdarzyła to wtedy mogą interweniować. Jeżeli dotyczyłoby to budynku to wtedy 

tak, niestety nie dotyczy to drzewa. Skonstruowałem wezwanie i poinformowałem czym to 

grozi jeżeli chodzi o wszczęcie sprawy i jeżeli dojdzie do ewentualnej tragedii typu śmierci 

człowieka w wyniku upadku drzewa grozi to karą pozbawienia wolności od lat 3 do 5. 

Radna – Pani Maja Sadowy powiedziała, że dziękuję bardzo i mam nadzieję, że to pomoże. 

Gdyby jednak nie to czy mieszkańcy mogą liczyć na ewentualną pomoc w sformułowaniu 

swoich wniosków do sądu. 

Burmistrz Mieroszowa odpowiedział, że oczywiście pomożemy. 

Radna – Pani Kamila Milewska powiedziała, że jeżeli chodzi o pojemniki na odzież, które są 

na terenie gminy, okazuje się, że nie wszystkie pojemniki są PCK, są dwie firmy, które 

rozstawiły je na terenie naszej gminy. Pojemniki są przepełnione, w Nowym Siodle te ściany 

przegniły i się totalnie rozsypują, mieszkańcy rozstawiają worki, nawet kołdry się pojawiają  

i wygląda to niechlujnie. Czy jesteście w stanie powiadomić właścicieli, bo to jest pewnie za 

zgodą gminy, o uprzątnięcie tego. Może warto byłoby się zastanowić czy będziemy z tego 

korzystać, a jak nie to może się w ogóle tego pozbyć. Jest PSZOK gdzie można to wywieźć. 

Pozostawia to nie fajny widok.  

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Lipiński odpowiedział, że nikt się nie zgłaszał do 

urzędu o postawienie tych pojemników, przyjrzymy się sprawie, skierujemy pisma do 

instytucji, która to postawiła. Macie racje uważam, że powinny zniknąć z terenu naszej gminy, 

faktycznie wyglądają fatalnie. 

W związku z powyższym Przewodnicząca przeszła do omawiania kolejnego punktu. 

Ad. 20. Zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca zamknęła LXXV sesję Rady 

Miejskiej Mieroszowa. 

Protokołowała: 

Anna Maślankiewicz 


